
 

Επερώτηση 
ΘΕΜΑ: Για την απόφαση του Περιφερειάρχη Ι.Ν. για το κλάδεμα των ελαιοδέντρων 

προς τον κ. Περιφερειάρχη Ι.Ν. 

Παρότι ο Περιφερειάρχης είχε δεσμευτεί στη συνεδρίαση του Π.Σ. ότι θα αναθεωρήσει το πλαίσιο για το 

κλάδεμα και την κοπή των ελαιοδέντρων στην Κέρκυρα, συνέβη ακριβώς το αντίθετο: Με απόφαση του δεν 

απαιτείται καμία άδεια για το κλάδεμα ή την κοπή των ελαιοδέντρων αλλά απαιτείται μόνο για τη μεταφορά και 

την ενδεχόμενη πώληση της ξυλείας. 

Έτσι η ασύδοτη κοπή ελαιοδέντρων συνεχίζεται χωρίς δυνατότητα κανενός ελέγχου. Δεν υπάρχει καμία 

επιστημονική πρόβλεψη και επίβλεψη. Παράλληλα δεν έχει ενεργοποιηθεί κανένας μηχανισμός ελέγχου από 

κρατικές υπηρεσίες. 

Είχαμε υπογραμμίσει ότι η κοπή ελαιοδέντρων είναι αποτέλεσμα της απαξίωσης και της ελαιοκαλλιέργειας από 

την ΚΑΠ της Ε.Ε. που με συνέπεια εφαρμόζει και η σημερινή κυβέρνηση. Αποδεικνύεται ότι η πλειοψηφία 

ΣΥΡΙΖΑ-ΛΑΕ και ο Περιφερειάρχης αδιαφορούν για τη συνεχιζόμενη καταστροφή του ελαιώνα της Κέρκυρας, 

αρνούνται την επιστημονική συνδρομή των γεωπόνων της Δ/νσης Αγροτικής Ανάπτυξης της Περιφέρειας και 

στην πράξη υλοποιούν την ΚΑΠ που στοχεύει στην καταστροφή της φτωχής αγροτιάς και στη δημιουργία 

καπιταλιστικών επιχειρήσεων στην αγροτική οικονομία. 

 

Επερωτάσθε: 

- Αν θα ανακαλέσετε την απόφαση σας που αφήνει ελεύθερη την κοπή ελαιοδέντρων και θα υπάρξει 

νέα απόφαση που θα προϋποθέτει άδεια και εμπλοκή της Δ/νσης Αγροτικής Ανάπτυξης και των 

άλλων κρατικών υπηρεσιών; 

 

Κέρκυρα 7/2/18 Θ. Γουλής 

 Γ. Κορφιάτης 


